
Protokół nr..^.C!./2023 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia 

i Problematyki Socjalnej z dnia 23.10.2023r. 

W dniu 23 października 2023 r., o godz. 14:00-16.20 w Sali nr 1 Ratusza Miasta (ul. Rynek 
12) odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miasta Dęblin. Posiedzenie 
prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Andrzej Kurowski. 
Obecni na posiedzeniu według załączonej list obecności. Radni Edyta Papis, Ewa Grzęda, 
Maria Cydejko spóźniły się. Radni Leopold Świetliński, Maciej Jakubik, Patrycja Wojewoda 
- Sieklicka nieobecni. 

Porządek Posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na 84. sesję Rady Miasta. 
2. Sprawy różne. 

Członkowie Komisji (9 głosami „za", jednogłośnie) przyjęli porządek posiedzenia. 

Ad.pkt 1. Zaopiniowanie materiałów na 84. Sesję Rady Miasta. 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwałę budżetowej miasta 
Debłin na 2023 r. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały (stanowi 
załącznik do protokołu LXXXIV sesji RM). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - najpierw zmniejszamy środki na Przedszkole Integracyjne 
„Miś Uszatek", a później zwiększamy. Działy jak by się nie różnią? 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - różni się rozdziałem. 

Radny Waldemar Chochowski - różni się działem, a nie rozdziałem. Mogłaby Pani 
wyjaśnić o co chodzi? 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - mogliśmy również zrobić to 
zarządzeniem, ale sesja była pierwsza. Przeliczono subwencje na kształcenie specjalne dla 
wszystkich placówek w Dęblinie. Nastąpiło zmniejszenie, stąd te różne przesunięcia 
w tym projekcie między rozdziałami, dotyczącymi kształcenia specjalnego i zwykłego. 
W przedszkolu „Miś Uszatek" bilans przekazanej dotacji się nie zmieni. W załączniku 
dotacyjnym w przedszkolu „Miś Uszatek" środki mamy rozbite na rozdziały, to też powinno 
być w uchwale. 
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Radny Waldemar Chochowski - zapytał: odnośnie zwiększenia budżetu na zakup 
nieruchomości (inwestycyjne). 20 tys. Na co to ma być przeznaczone? 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - to odszkodowania za grunty spod drogi. 

Radny Waldemar Chochowski - zwiększamy, żeby więcej wykupić? 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - tak, żeby więcej zapłacić, żeby się 
rozliczyć z mieszkańcami. 

Radny Waldemar Chochowski - wydatek z SOSW, dość duża suma: 99.500 zł na co są 
przeznaczone te wydatki? 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - na wydatki bieżące w różnych 
paragrafach i rozdziałach. Zwiększamy kwotę dla SOSW. 

Radny Waldemar Chochowski - nie starczyło środków w tym roku na utrzymanie, tak? 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - tak. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu 
uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosami „za"). 

• Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały (stanowi 
załącznik do protokołu LXXXIV sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosami „za"). 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu 
na dofinansowanie zadań z zakresu transportu zbiorowego na terenie powiatu 
ryckiego. 

Naczelnik O A Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXIV sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (3 głosami „za"). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosami „za"). 
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• Projekt uchwały zmieniająca uchwałę XXV/126/2012 Rady Miasta Dęblin z dnia 
29 lutego 2012 roku w sprawie nadania statutów osiedli na terenie Miasta Dęblin. 

Naczelnik OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXIV sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 głosami „za"). 

• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Naczelnik OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXIV sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący KGPiB Andrzej Kurowski 
poinformował, iż opiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie nastąpi 
na sesji RM, ustalonej na dzień 26 października 2023 r. 

• Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta 
Dęblin, dotyczących wyboru nazwy dla nowopowstałego ronda, zlokalizowanego 
na skrzyżowaniu ulicy Adama Mickiewicza (ciąg drogi powiatowej nr 1449L 
w Debliniet i Tadeusza Kościuszki oraz ciąg drogi wojewódzkiej nr 801 w Stężycy 
(obręb Nadwiślanka). 

Radny Artur Marzysz - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do protokołu 
LXXXIV sesji RM). 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 głosami „za"). 

• Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego MIERZWIACZKA w Dęblinie. 

Naczelnik GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXIV sesji RM). 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - szeroko 
omówił projekt uchwały (stanowi załącznik do protokołu LXXXIV sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania projektu uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (4 głosami „za"). 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(3 głosami „za"). 

• Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego osiedla Żdzary III w Dęblinie. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - przedstawił 
projekt uchwały (stanowi załącznik do protokołu LXXXIV sesji RM). 

Dyskusja: 

Radna Ewa Przerwa - otwierałam w domu materiały, które dostaliśmy na sesje. Nie było 
zamieszczonych załączników do uchwały (jeszcze dzisiaj rano sprawdzałam). Radni też 
mówią, że brakowało załączników, była tylko uchwała. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - materiały 
z wydziału przekazałem kompletne: projekt uchwały z rysunkiem i z załącznikiem nr 2, czyli 
wykazem nierozpatrzonych uwag. 

Pracownik BRM Milena Charlińska - przez omyłkę załączniki nie zostały zamieszczone. 
Dzisiaj brakujące załączniki zostały dodane do materiałów. 

Radna Ewa Przerwa - uważam, że to jest zbyt późno i wnioskowałabym, żeby nie 
opiniować tej uchwały. Żeby każdy mógł w domu sobie przejrzeć i porównać, zapisy uchwały 
z rysunkiem. Nie było czasu, żeby sobie spokojnie przeanalizować. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - może są jakieś 
inne pytania? 

Radna Ewa Przerwa - odnośnie oddziaływania na środowisko, czy prognoza została 
zmieniona? 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - nie, prognoza 
zostaje taka, jak była do trzeciego wyłożenia. Tak samo rysunek planu się nie zmienił, ani 
rysunek prognozy, ani część tekstowa prognozy. Prognoza nie jest nigdzie publikowana. 
Uproszczony plan lasu też musieliśmy zrobić, ale do procedury nie będziemy już musieli go 
dołączać. Materiał finalny wyłożymy tylko do weryfikacji, czyli uchwałę zarządu 
województwa w sprawie wyrażenia zgody na te działki. 

Radna Ewa Przerwa - w zarządzeniu z 12 czerwca, Pani Burmistrz uznała uwagi za 
prognozę, miało być to wymienione. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - projektant, 
który podpisał umowę bierze odpowiedzialność za to. Projektant uznał, że nie ma takiej 
konieczności, żeby tą prognozę poprawiać. Liczą się przede wszystkim ustalenia zawarte 
w uchwale, bo to będzie przepis miejscowy (oczywiście jeżeli wejdzie w życie). 

Radna Ewa Przerwa - w uchwale jest wykreślona budowa PSZOK-u, a w prognozie dalej 
istnieje zapis, który świadczy o tym, tak jakby PSZOK nadal istniał. 
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Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - nie ma tu jakby 
żadnego zagrożenia. 

To są pytania do ustawodawcy, bo tworzą bardzo dużo różnych dokumentów i dość 
często pojawia się takie pytanie. Czy sporządzanie tych dokumentów ma zawsze taki realny 
sens. 

Radna Ewa Przerwa - jest jedna uwaga na temat artykułu 63, który od 10 lat już jest nie 
ważny. Został wycofany, a tam było powołanie się na ten artykuł. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - artykuł 63 
o planowaniu? 

Radna Ewa Przerwa - artykuł 63 o odpadach komunalnych. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - musiałbym 
poszukać tej ustawy i sprawdzać to. 

Radna Ewa Przerwa - 10 lat już nie istnieje. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - jakieś pomyłki 
pisarskie się zdarzają im większe opracowanie, tym większe prawdopodobieństwo 
wystąpienia. Wydaje mi się, że kluczowe jest, żeby projekt uchwały był zgodny z przepisami 
obowiązującymi ustawy. Jeśłi mamy jakieś błędy, to Wojewoda będzie nas wzywał żebyśmy 
to poprawiali. Mamy tutaj tereny przemysłowe, czyli to co jest właściwie w tej chwili 
własnością prywatną. Jasno zielone mamy tereny pod nowy cmentarz komunalny (jeżeli Rada 
taki plan przyjmie). Ciemnozielone tereny leśne. Pozostałe tereny upraw polowych, plus 
niebieski to woda. Nie mamy żadnej zabudowy jednorodzinnej, nie mamy typowo usługowej, 
czy handlowej, są tylko tereny przemysłowe. Na tych kilku działkach będzie łącznie około 30 
ha terenów przewidzianych pod przemysł w naszym mieście. Cywilnych nie mamy takich 
terenów. Jedyny teren przemysłowy sporo mniejszy jest tu, od strony Nadatki w rozwiązaniu 
linii kolejowych Łuków, Radom, gdzie miasto jest jeszcze znacznym beneficjentem. Jeżeli 
chodzi o powierzchnię gruntu, to mamy tam ponad 3,5 ha. Natomiast to jest cały czas miasta. 
A to jest już prywatne i jest chęć inwestowania. Trzeba Pani Burmistrz zmierzyć, czy 
wysokość nie będzie za wysoka na tą, którą inwestor składał wniosek (z tego co pamiętam), 
bo tu mamy strefę nalotów i są ograniczenia wysokościowe. No i miejmy nadzieję, że to się 
uda połączy w całość. Inwestor czeka, bo chciałby inwestować znaczne środki. Nie żadna 
decyzja o warunkach zabudowy tym bardziej, że wydanie takiej decyzji w tym momencie 
byłoby niemożliwe, bo nie ma żadnej kontynuacji funkcji. W tej chwili nawet farmy powyżej 
100 megawatów, jeżeli obok jest sąsiad nie można wybudować, ponieważ uznaje się, że jest 
to produkcja przemysłowa. Nie w takich realiach w jakich on budował, wtedy to była 
infrastruktura techniczna. Nie miała znaczenia decyzja o warunkach zabudowy - jest 
wydawana na jeden megawat czy na 100 megawatów. Od jakiegoś czasu zmieniły się 
przepisy. Jeżeli ktoś chce produkować energię na terenie, gdzie nie ma planu odnawialnego, 
to na decyzję warunków zabudowy jako infrastruktura techniczna do 100 kW, a powyżej 100 
kW to już jest przemysł i się nie da. 
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Radny Andrzej Kurowski - czy są jeszcze jakieś uwagi? 

Radna Ewa Przerwa - stawiałam wniosek, żeby dzisiaj tej uchwały nie opiniować z tego 
tytułu, że bardzo późno były dodane załączniki. 

Radny Andrzej Kurowski - związku z tym, że zaistniała omyłka techniczna rozsądną 
decyzją będzie, jeśli dzisiaj nie będziemy opiniować. Rada w czwartek na sesji zaopiniuje 
uchwałę poprzez głosowanie. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeżeli nikt z radnych nie dostał takich materiałów to 
proszę się zapoznać do czwartku i wtedy będziecie podejmować decyzję. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący KGPiB Andrzej Kurowski 
poinformował, iż opiniowanie projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdzary III w Dęblinie nastąpi na sesji RM, 
ustalonej na dzień 26 października 2023 r. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku szkolnym 
2022/2023. 

Naczelnik OS Agnieszka Chlaściak - Pietruszewska - przedstawiła informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku szkolnym 2022/2023. - (stanowi 
załącznik do protokołu LXXXIV sesji RM). 

Dyskusja: 

Naczelnik OS Agnieszka Chlaściak - Pietruszewska - na sesji będą obecni wszyscy 
Dyrektorzy placówek przedszkolnych jak i szkolnych. Jeśli są jakieś pytania do Dyrektorów 
będzie można je zadać na sesji. 

Radny Maciej Krygrowski - jakie są skutki finansowe (na przestrzeni tych lat) przeniesienia 
przedszkola z Michalinowa do Zespołu Szkół Nr 3. Widzę w tabeli, a nie wiem czy to z tego 
wynika. Chodzi o tabelę 56 udział dotacji i subwencji na dzieci w wieku przedszkolnym. 
Zauważyłem, że te koszty spadają. Jest różnica, w innych placówkach tam rośnie, jest prawie 
1300 zł, 2000 zł, a w Szkole nr 3 spadały o 1400 zł z czego ta różnica wynika? 

Naczelnik OS Agnieszka Chlaściak - Pietruszewska - na pewno przeniesienie przedszkola 
do jednej siedziby ze szkołą podstawową powoduje zmniejszenie utrzymania kosztów tej 
placówki. Utrzymywaliśmy dwa odrębne budynki, dwie odrębne kotłownie, płaciliśmy za 
światło, centralne ogrzewanie. Natomiast tutaj mamy to w jednym budynku, także koszty 
utrzymania, jeżeli chodzi o energię elektryczną jak i energię cieplną znacznie spadły. 
Staraliśmy się zachować zatrudnienie w takiej formie jak było w poprzednich placówkach. 
Z 5 oddziałów otworzyliśmy 4, także automatycznie zatrudnienie też spadło. Natomiast 
stworzono dwa oddziały przedszkolne w szkole, a więc mamy 6 oddziałów z oddziałami 
przedszkolnymi w szkole podstawowej. Myślę, że ten spadek głównie wynika z kosztów 
rzeczowych. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 
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Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała (5 głosami „za") 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku szkolnym 
2022/2023. 

W związku wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący KGPiB Andrzej Kurowski 
zamknął wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej 

iBudktu 

Andrzej Kurowski 

Protokołowała 
Milena Charlińska 




